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Zápisnica č. 4/2024 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Mikušovce, ktoré  
sa uskutočnilo dňa 26. septembra 2024 o 16.00 h v zasadačke KD Mikušovce podľa  

zákona 369/1990 Zb. §12 
 
 
Starostka: 
Eva Holbová 
 
Prítomní poslanci: 
Dušan Gašpárek 
Zuzana Pagáčová 
Erika Faturíková 
Ján Jagrik 
Miriam Holancová 
Dušan Gregor 
 
Neprítomní poslanci: 
Andrea Tomanová  
 
Zapisovateľka: 
Ing. Lenka Gregorová – zamest. obce 
 
Ostatní: 
Ing. Alena Kolmanová – zamest. obce 
 
 
 
 
 

PROGRAM 
 

 
1.    Otvorenie 
2.    Schválenie programu zasadnutia 
3.    Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice      
4.    Informácia o plnení uznesení č. 20 – 34/2024 zo dňa 13.6.2024 
5.    Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2024 
6.    Konsolidovaná výročná správa obce Mikušovce za rok 2023 
7.    Dotácia – detské ihrisko 
8.    Dotácia – výmena elektrického kúrenia v kultúrnom dome 
9.    Projekt výstavby chodníkov v obci Mikušovce 
10.  Rôzne 
11.  Diskusia 
12.  Záver 
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ROKOVANIE 
 

 
1./ Otvorenie 
Otvorenie dnešného zasadnutia OZ vykonala starostka obce Eva Holbová. Privítala všetkých 
poslancov a konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov sú na začiatku rokovania prítomní  
6 poslanci, a preto je zasadnutie uznášaniaschopné. Informovala prítomných, že rokovanie sa nahráva. 
 
 
 
2./ Schválenie programu zasadnutia 
Starostka sa spýtala prítomných, či sú z ich strany pripomienky k programu, ktorý bol uvedený  
na pozvánke.  

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:    0 

Starostka doplnila program o ďalší jeden bod – nasledovne:  
Bod č. 5 – Čerpanie z rezervného fondu. 
Bod č. 6 – Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2024 a ďalej sa bude program posúvať podľa pozvánky. 
Uznesenie č. 35/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa bude uberať 
podľa programu na pozvánke. 
 
Schválenie doplňujúceho bodu programu zasadnutia: 

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:    0 

Uznesenie č. 36/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje doplňujúci bod obecného zasadnutia „Návrh na 
čerpanie z rezervného fondu“. 
 
 
 
3./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Zaznamenaním zápisnice zo zasadnutia je poverená Ing. Lenka Gregorová. 
P. Starostka navrhuje overovateľov zápisnice: p. Erika Faturíková, p. Zuzana Pagáčová a dala o tomto 
hlasovať: 

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 37/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona č. 369/1990   
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje overovateľov zápisnice: Erika Faturíková, Zuzana 
Pagáčová. 
 
 
 
4./ Informácia o plnení uznesení č. 20 – 34/2024 zo dňa 13.6.2024 
Uznesenie č. 20/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v z. n. p. schvaľuje, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa bude uberať podľa programu  
na pozvánke. 
Uznesenie č. 21/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona č. 369/1990  o obecnom zriadení v z. n. p. 
schvaľuje overovateľov zápisnice: Dušan Gregor, Dušan Gašpárek. 
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Uznesenie č. 22/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v z. n. p., berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ v Mikušovciach č. 10 – 19/2024 zo dňa 
2.4.2024. 
Uznesenie č. 23/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje rozpočtové 
opatrenie č. 2/2024 – A. 
Uznesenie č. 24/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov berie na vedomie 
rozpočtové opatrenie č. 2/2024 – B prenesené kompetencie pre obec a rozpočtové opatrenie  
č. 2/2024 – C prenesené kompetencie pre základnú školu. 
Uznesenie č. 25/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade §18 ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie stanovisko HK obce k záverečnému účtu obce 
Mikušovce za rok 2023. 
Uznesenie č. 26/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade §16 ods. 8 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o roz-
počtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. schvaľuje záverečný účet obce Mikušovce  
za rok 2023 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 
Uznesenie č. 27/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade s § 15 ods. 4 zákona č. 583/2004 Z.z.  
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov schvaľuje: 

1. prebytok hospodárenia v sume 21 614,18 Eur, zistený podľa ustanovenia § 10 ods.3 písm. a) 
a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a použitie prebytku na tvorbu re-
zervného fondu v sume 88 581,67 Eur. 

2. tvorbu fondu  opráv  pre  nájomné  bytovky  v  sume 9001,82 Eur a následne jeho použitie  
pre fond opráv pre nájomné bytovky v sume 13 587,70 Eur. 

Uznesenie č. 28/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade s § 18 f, ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje plán práce hlavného kontrolóra obce 
Mikušovce na II. polrok 2024. 
Uznesenie č. 29/2024: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce schvaľuje predaj nehnuteľného majetku  
 novovytvorený pozemok podľa geometrického plánu č. 15/2024 zo dňa 26.02.2024 vyhotoveného 

vyhotoviteľom: Ing. Igor Ďurík – geodet Košeca, Rudnianska 1041, 018 64 Košeca, IČO: 
33490520, ktorý bol úradne overený Okresným úradom Ilava, katastrálnym odborom dňa 
05.03.2024 pod číslom G1-119/2024 (ďalej aj len ako „Geometrický plán“), a to: ako (diel 1) 
pozemok C-KN parc.č.810/3, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 23 m2, ktorý bol vytvorený 
oddelením: od pozemku C – KN parc.č. 810/2, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 871 m2 

(výmera podľa nového stavu: 848 m2 ), vedenom na LV č.1, kat. územie Mikušovce pri Pruskom, 
obec Mikušovce, okres Ilava, zapísaný v katastri nehnuteľností Okresného úradu Ilava, katas-
trálny odbor, kupujúcim:  
Tomáš Lovás, trvale bytom 018 57 Mikušovce 236 a Simona Cverenkárová, trvale bytom 018 57 
Mikušovce 236, a  to ako  dôvod  hodný  osobitného  zreteľa podľa  Článku 4,  ods. 3, písm. f)  
Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce: „Pri  predaji  nehnuteľného  majetku  postu-
pom  podľa § 9a ods. 15 písm.  f) zákona o majetku obcí z  dôvodu  hodného  osobitného zreteľa 
môže byť dôvodom hodným osobitného zreteľa, ak sa prevodom majetku obce prispeje k účel-
nejšiemu využívaniu iného majetku, napríklad zabezpečenie prístupovej  cesty pre  stavebné   
objekty  alebo  pozemky  vo vlastníctve  tretích osôb, scelenie nesúrodých parciel, účelnejšie   
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usporiadanie  majetkových  pomerov  s ohľadom  na  tvar  a rozmery   pozemkov vo vlastníctve 
obce a tretích osôb.“  
Za kúpnu cenu 7,- Eur/1 m2, t.j. za celkovú kúpnu cenu 161,- Eur /slovom Jednostošesťdesiatjeden 
eur/. Kupujúci  znáša  všetky náklady  spojené  s úradným  osvedčením pravosti podpisov, ako  
aj správny poplatok za návrh na vklad do katastra nehnuteľností. 

Uznesenie č. 30/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce berie na vedomie tvorbu cenníka na prenájom priestorov  
a zariadení v kultúrnom dome, ktorý bude mať účinnosť od 1.1.2025. 
Uznesenie č. 31/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 145/1995 Z. z. o správnych  
poplatkoch schvaľuje formulár určený pre predaj v obci Mikušovce. 
Uznesenie č. 32/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a Zásad 
hospodárenia s majekom obce Mikušovce schvaľuje prenájom parcely KNE 24, a to v rozsahu 
Ladislav Gašpar – 88 m2 , Miroslav Janík – 40 m2 , Antónia Holbová – 32 m2 , Rostislav Soja –  
160 m2 . Cena nájmu za prenajatý pozemok je stanovená na 0,80 Eur/m2, platnosť zmluvy nájmu  
do 30.6.2029. 
Uznesenie č. 33/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade s ustanovením §9a ods. 2 a §9a ods. 8 písm. e) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov schvaľuje zrušiť platnosť 
uznesenia č. 69/2022 a uznesenia č. 19/2024. 
Uznesenie č. 34/2024:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade s ustanovením §9a ods. 15 písm. f) zákona  
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom obce Mikušovce schvaľuje predaj  novovytvorenej parcely  KNC č. 325/11 o výmere  
28 m2 , ktorá sa nachádza pred rodinným domom Mikušovce 294, katastrálne územie Mikušovce  
pri Pruskom, p. Jánovi Gašparovi, bytom 018 57 Mikušovce 294, nar. 26.1.1952. Parcela KNC  
č. 325/11 – výmera 28 m2 , sa predáva cestou hodného osobitného zreteľa, suma  
za 1 m2 je stanovená na 3,- Eur/1m2 . Parcela KNC č. 325/11 bola vytvorená na základe geometrického 
plánu geodétom Ing. Igorom Ďuríkom, IČO 33490520, pod číslom G-165/2024  
zo dňa 10.01.2024. 
Uznesenie č. 38/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 11 ods. 4 Zákona  
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ 
v Mikušovciach č. 20 – 34/2024 zo dňa 13.6.2024. 
 
 
 
5./  Doplnený bod programu: Návrh na čerpanie z rezervného fondu 
Návrh starostky obce je čerpanie z rezervného fondu vo výške 20 000,- € (slovom: Dvadsaťtisíc Eur) 

na bežné a kapitálové výdavky obce. Rozpočet bol zaslaný poslancom vopred na e-mail. Ing. 
Kolmanová uviedla, že obec mala vytvoriť rezervný fond za rok 2024 vo výške 21 000,- €, ale 
v podstate 20 000,- € sa minie na základe tohto návrhu. Čerpanie z fondu bude použité na: 

- plat vychovávateľky vo výške 6800,- € - škola požaduje navýšenie rozpočtu o plat jednej 
vychovávateľky, nakoľko bolo potrebné otvoriť až 2 triedy družiny v tomto školskom roku 
2024/2025, 

- výdavok 10 475,- €, ktorý bude použitý na bežné výdavky, 
- výdavok 9525,- €, ktorý bude použitý na kapitálové výdavky. 

V tejto súvislosti starostka poslancom spomenula, že po rozhovore s p. Ing. Jakúbkovou, riaditeľkou 
školy, bude potrebné nájsť v rámci budúceho rozpočtu aj financie na zvýšenie platu všetkým 
kuchárkam v kuchyni základnej školy, nakoľko sa rapídne zvýšil počet stravníkov.  
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Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 39/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. schvaľuje čerpanie rezervného fondu na kapitálové a bežné výdavky. 
 
 
 
6./ Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2024  
Návrh rozpočtového opatrenia bol zaslaný všetkým poslancom vopred na e-mail. Starostka udelila 
slovo ekonómke Ing. Kolmanovej, aby bližšie informovala poslancov o rozpočte. Ten bod, ktorý bolo 
treba podrobne rozobrať, uviedla p. starostka v predchádzajúcom bode, a to navýšenie príjmov (a teda 
následné čerpanie z rezervného fondu) vo výške 20 000,- € (kapitálové výdavky: 9 525,- €;  
bežné výdavky: 10 475,- €). P. Kolmanová uviedla, že rozpočtové opatrenie je rozdelené na 3 časti – 
časť A, B a C. Časť A schvaľujú poslanci – čerpanie rezervného fondu, časť B – dotácie, ktoré obec 
prijala a časť C – prenesené kompetencie pre základnú školu. Časti B a C poslanci neschvaľujú, iba 
ich zoberú na vedomie. Od 1.1.2025 by mala materská škola prechádzať pod štát a nebudú tieto 
prenesené kompetencie prechádzať cez obec. Jedáleň a školský klub zostane naďalej pod obcou. 

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 40/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – časť A. 
 
Uznesenie č. 41/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – časť B – prenesené kompetencie  
pre obec a rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – časť C – prenesené kompetencie pre základnú školu. 
 
 
 
7./    Konsolidovaná výročná správa obce Mikušovce za rok 2023 
Starostka udelila slovo Ing. Kolmanovej. Tá uviedla, že konsolidovaná výročná správa bola všetkým 
poslancom zaslaná vopred na e-mail. Objasnila, čo znamená „konsolidovaná“: obec je zriaďovateľom 
školy – účtovné náklady a príjmy školy a účtovné náklady a príjmy obce sa spoja do jednej 
konsolidovanej správy. Vysvetlila bližšie informácie k jednotlivým výdavkom obce, ktoré obec 
vynaložila v roku 2023. 

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 42/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. schvaľuje konsolidovanú výročnú správu obce Mikušovce za rok 2023. 
 
 
 
8./    Dotácia – detské ihrisko 
Starostka spomenula, že na detské ihrisko sme dostali dotáciu. Detské prvky sú už umiestnené. 
S dodávateľom je dohodnutá, že keď to trochu „uľahne“, tak to prídu dokončiť.  Pod húpačkami sú 
doskokové plochy. S chalanmi má dohodnuté, že tam navezú čistú hlinu a vyzbierajú sa kamene.  
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Dokončí sa to v budúcom roku. Ďalej uviedla, že bude potrebné osadiť tie staré prvky k bytovkám  
č. 170 a 171. Je dohodnutá s p. Mišovcom, že partia chlapov budú ochotní s tým pomôcť. Osloví aj 
hasičov. S p. Holbom to majú zmerané a nafotené, ako to bolo rozmiestnené. Oslovila poslancov, že 
by mohli pomôcť. Stanoví sa termín, aby to do konca októbra bolo postavené.  
 
Uznesenie č. 43/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu 
k výstavbe detského inkluzívneho ihriska, ktoré je vybudované z dotačných zdrojov Ministerstva 
práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky.  
 
 
 
9./    Dotácia – výmena elektrického kúrenia v kultúrnom dome 
Jedná sa o dotáciu z MAS Vršatec, čo starostka dávnejšie spomínala. Jedná sa o sumu  
26 203 €. Starostka uviedla, že všetky výhrevné telesá sú odstránené. Všetok odpad je odovzdaný, 
poriešený, akurát azbest ešte vybavuje. Tento týždeň sa majú doviezť  všetky radiátory a kabeláž.  
Od pondelka 7.10.2024 by to mali začať robiť. Uviedla, že pod výhrevnými telesami sú parkety a tým, 
že sa odstránili „gamaty“, zostali po nich kúsky nelakovaných parkiet, spolu s lištami. Nechcela by 
to riešiť teraz, aby sa nám ostatné parkety nepovolili a nepoposúvali sa. Budúci rok má starostka 
v pláne dať lakovať a brúsiť parkety v sále, tak by sa to spravilo spolu s tým naraz. Teraz  
to k používaniu sály nejako extra nezavadzia. Nové radiátory budú upevnené na steny, nie na zem,  
sú oveľa menšie ako pôvodné „gamaty“. 
Uznesenie č. 44/2024: Obecné zastupiteľstvo obce berie na vedomie informáciu o použití dotačných 
zdrojoch Európskeho poľnohospodárskeho fondu pre rozvoj vidieka – MAS Vršatec  
na výmenu elektrického kúrenia v kultúrnom dome. 
 
 
 
10./    Projekt výstavby chodníkov v obci Mikušovce 
Starostka poslala mailom poslancom vopred návrh dopravnej štúdie od pani Vráblovej Bilkovej 
z Dubnice, ktorej ho dala vypracovať. Bol by rozdelený na 3 etapy. Je to komplikovanejšie, ale dalo 
by sa to vraj vyriešiť. V niektorých častiach by boli chodníky užšie, niekde by možno zasahovali aj 
do pozemkov občanov.  
V tejto súvislosti sa p. Holancová spýtala, kde by sa nachádzal prechod v okolí ich domu – s. č. 342, 
pretože v tej časti je aj zákruta a javí sa to ako nebezpečný úsek. Navrhuje, aby prechod bol už  
na úrovni novej ulice. Starostka navrhla, že by prizvala p. Vráblovú  na stretnutie, aby poslancom 
všetko vysvetlila, je ochotná prísť a ozrejmiť im bližšie informácie.  
V niektorých úsekoch máme pomerne úzku cestu, kde môžu vzniknúť problematické oblasti, čo sa 
týka chodníkov. Všetko by to vysvetlila p. projektantka na osobnom stretnutí – poslanci aj starostka 
sa dohodli, že na prvom zasadnutí v roku 2025. 
P. Jagrik povedal, že nevidí ako dobrú myšlienku robiť chodníky v tomto čase, keď sa ide robiť. 
kanalizácia. Starostka uviedla, že tie chodníky sa začínajú riešiť najmä do budúcna, všetky tieto 
záležitosti sú časovo na dlhšie obdobia. Uviedla tiež, že pre kanalizáciu sa momentálne už rieši 
územné konanie, akurát teraz sa rozosielali listy potrebným úradom a inštitúciám. Čakáme na ich 
kladné stanovisko. Trošku to viazne skrz pozemkové úpravy. P. Gregor v súvislosti s týmto uviedol, 
že chodníky navrhoval riešiť súbežne teraz najmä z dôvodu, aby sa vysporiadali pozemky od občanov 
– zmluvy, vlastníctvo, atď – nie v myšlienke, že sa hneď majú začať budovať. Jedná sa mu o to, aby 
sa to papierovo všetko dotiahlo. Potom, keď bude projekt, tak pozemky – vlastníctvo, už bude 
vysporiadané a bude sa môcť začať robiť chodníky prakticky hneď. Nech sa nám to potom 
„nebrzdí“ na týchto veciach. Starostka uviedla, že ohľadom kanalizácie a ČOV, ktorá sa teraz rieši, 
by sme mohli mať do konca roka vysporiadané územné konanie. Zatiaľ to vyzerá na dobrej ceste, len 
teda to dlho trvá – každý úrad má až 60 dní na vyjadrenie. Keď sa vybaví územné povolenie, potom  
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sa začne riešiť stavebné povolenie. Tiež uviedla, že táto ČOV, na ktorú sa robí projekt, tak určite 
nebude smrdieť tak, ako napr. tá čistička v Kameni.  
Uznesenie č. 45/2024: 
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu o vypracovaní dopravnej  
štúdie – Nový chodník v obci Mikušovce, ktorú vyhotovila Ing. Petra Vráblová Bilková, Dubnica  
nad Váhom. Obsahom dopravnej štúdie je sprievodná správa a situačné nákresy na vybudovanie 
nového chodníka. 
 

 

 
11./  Rôzne 
11-1/ Žiadosť združenia Ochrana zdravia 
Starostka preposlala poslancom žiadosť združenia „Ochrana zdravia“ – Ilava. List – požiadavku jej 
zaslal p. primátor Ilavy. Podstatou je prispieť peniaze z jednotlivých miest a obcí Ilavského okresu  
na udržanie kardiologickej ambulantnej starostlivosti v regióne. Majú v pláne zakúpiť kardio-prístroj 
v hodnote cca 48 000,- €. Príspevok požadujú nasledovne: 7000,- € od miest a 0,50 €/ občan od obcí. 
Našu obec by to vyšlo cca 523,50 €. Kardiologická ambulancia by začala pracovať od 1.12.2024. 
Podmienkou je stať sa členom združenia Ochrana zdravia. P. Gregor podotkol, že poskytnúť 
jednorazovo dotáciu by bolo vhodné, ale to členstvo je diskutabilné – aby sme sa náhodou nestali 
členmi združenia a potom budú požadovať viac peňazí alebo pravidelne dotovať ambulanciu – 
z členstva nám budú vyplývať nevyhovujúce podmienky alebo pravidelné výdavky. Navrhuje, aby 
sme počkali, ako zareagujú ostatné obce a mestá a podľa toho sa k danej veci postavíme aj my.  
Starostka navrhuje poslancom zobrať túto žiadosť zatiaľ na vedomie. E. Faturíková sa spýtala  
na situáciu, keď sa im nenazbiera 48 000 €. Žiaľ, o tomto nemajú starostovia bližšie informácie. 
Mestá sa vyjdarili, že po 7000 € zaplatia, čiže 21 000 € už na zálohu prístroja majú vyzbierané. 
Uznesenie č. 46/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu  
o občianskom združení „Ochrana zdravia“, Ľ. Štúra 388/3, 019 01 Ilava. Cieľom vzniku združenia 
je prispieť k zachovaniu dostupnosti a k ďašiemu rozvoju ambulantnej starostlivosti v Nemocnici 
s poliklinikou Ilava, ktorá poskytuje zdravotnú starostlivosť v regionálnej spádovej oblasti. Obecné 
zastupiteľstvo berie na vedomie odporúčaný príspevok do občianskeho združenia „Ochrana 
zdravia“ vo výške 0,50 € na 1 obyvateľa obce Mikušovce. 
 
11-2/ Marius Pedersen – vývozca komunálneho odpadu 
Starostka prečítala poslancom list od Marius Pedersen, a. s. – vývozca komunálneho odpadu pre našu 
obec – o  navýšení cien od roku 2025 za komunálny odpad o infláciu 3% a o úprave zmesového 
odpadu pred skládkovaním vo výške 40,- € bez DPH/1 tona a tiež o príspevku zákonného poplatku 
7,- €, starostka to prepočítala a bude to vychádzať po novom cca 42 000,- €/ročne. Stále je to v okolí 
monopol a nepodarilo sa starostke dohodnúť napr. s Pruským, ktoré bolo pre nás cenovo 
najvýhodnejšie, keď nám vyvážali odpad. P. Gašpárek navrhol, či by sme sa nemohli spojiť viaceré 
obce v okolí a zakúpili by si smetiarske auto. Do debaty sa pripojili aj ostatní poslanci, že by to mohlo 
vyriešiť situáciu a dalo by sa lacnejšie vyvážať komunálny odpad. P. Gregor spomenul, že zvýšenie 
cien v Mariuse navýši aj poplatok za KO pre občanov a mohli by sa pokúsiť udržať ich aspoň čo 
najnižšie. Starostka ďalej spomenula, že skládka v Bolešove nám nepovolí ukladať odpady.  
P. starostka tiež ešte preverovala situáciu aj v okolitých obciach – tí, čo majú svoje smetiarskej autá 
a nikto nechce vyvážať ostatným (sú radi, že sa to týmto obciam podarilo zazmluvniť a povoliť  
pre nich samotných). Ďalej uviedla, že napr. v Dohňanoch pri  Púchove majú viaceré menšie obce 
spoločenstvo a zakúpili si tiež spoločné smetiarske auto, ktoré už aj váži vyvážané odpady 
jednotlivým domácnostiam. Marius nám odmieta vážiť smetné nádoby, a tak sa nedá nastaviť to, aby 
bol systém poplatkov za vývoz spravodlivejší (ako je v súčasnosti). Poslanci teda navrhli, aby sme to 
skúsili vyriešiť vlastným autom pre viaceré obce v okolí. P. starostka to riešila aj s p. Polešenským 
a vyjadrila sa, že skúsi osloviť okolitých starostov ohľadom spoločného smetiarskeho auta. 
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11-3/ Kultúrne akcie v obci 
Starostka informovala poslancov o najbližších akciách v obci:  
- v utorok 22.10.2024 o 14,00 h sa uskutoční posedenie so staršími. 
- v sobotu 23.11.2024 bude Katarínska zabíjačka.  
 
11-4/ Elspol, s. r. o. – vykrývač 
Starostka informovala poslancov, že od 1.10.2024 bude firma Elspol – Slovenská distribučná 
vykonávať v obci – v extraviláne elektrické vedenie – vykrývač. P. Gregorová podotkla, že vyhláška 
je zverejnená aj na úradnej tabuli obce.   
 
11-5/ Obecný ples 
P. Pagáčová navrhla, aby sa začali pomaly dohodovať na plese. Ples je stanovený na termín 25.1.2025.  
 
11-6/ Program na Mikuláša 
Starostka sa spýtala poslancov, či opäť do programu zaradíme deti zo školy tak, ako vlani. Súhlasili. 
Zároveň starostka podotkla, že začneme oslovovať tých, ktorí by mali záujem predávať  
na vianočných trhoch. 
 
11-7/ Cigánski diabli – koncert  
10.11.2024 – starostka uviedla, že veľmi sa nepredávali lístky. Prvých 5 radov je v cene 35,- € 
a ostatné sú po 25,- €. 
 
11-8/ Umiestnenie zrkadla 
P. Pagáčová žiada obec o umiestnenie zrkadla v zákrute do kopca smerom k RD s. č. 133. Starostka 
povedala, že objednáme a osadíme.  
 
11-9/ Psy pri BD 170, 171 
Psy pri bytovkách – majitelia neupratujú výkaly po svojich psov – treba ich vyzvať, aby si to 
upratovali. P. Gašpárek sa informoval, že keď sú to nájomné byty, či je možnosť zakázať psy 
v nájomnom byte.  
 
 
 
12./  Diskusia 
Starostka ešte poslancov upovedomila, že pred decembrovým zasadnutím si spravia samostatné 
sedenie, aby dohodli nové poplatky platné od nového roka. 
Poslanci diskutovali o nadchádzajúcej Katarínskej zabíjačke. Starostka sa spýtala, či sa zakúpi mäso 
zvlášť a 1 prasa sa na ukážku zabíjačky zajedná – tak ako to bolo aj vlani. Poslanci súhlasili. Uviedli, 
že sa ide vyrábať viac výrobkov ako v predchádzajúcom roku.  
P. Pagáčová sa ešte vrátila k plesu, že aspoň nech si teraz dohodnú farbu, v ktorej sa bude niesť celý 
ples. A mali by stanoviť prvú cenu v tombole, čo zakúpime, nech potom už nato nemusíme myslieť. 
P. Pagáčová spomenula, že skupina dobrovoľníkov ide renovovať časť Hradište, aby to bolo  
do Silvestra spravené. Oslovila poslancov, či by neprispeli finančným obnosom. 
Starostka ešte povedala, že musíme zohnať aj Mikuláša, anjelov a čertov. Zváži sa nákup novších 
kostýmov, nakoľko tie pôvodné sa už rozpadajú. 
P. Jágrik uviedol, že gumové rohože na detskom ihrisku nestoja podľa neho za veľa. Zle sa to bude 
aj kosiť a udržiavať, nie je terén upravený, dieťa si ľahko vytkne na krivom teréne nohu. Starostka 
uviedla, že preberajúci protokol ešte nie je podpísaný, dorieši sa to začiatkom roka, keď to prídu 
dokončiť. P. Gregor sa spýtal, či je faktúra už komplet uhradená, starostka povedala, že nie, tak 
podotkol, že to je zatiaľ dobre, máme „eso v rukáve“, dôležité je, aby sme ju neuhradili skôr, ako to 
celé dokončia k našim požiadavkam.  
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P. Holancová uviedla, že chodník okolo „penziónu“ je veľmi zle vyriešený, nedá sa po ňom prejsť  
na bicykli. K tomuto sa pripojili i ostatní poslanci. Mohli by sme ho nejako opraviť.   
P. Gašpárek sa ešte ohlásil, že stále sa mu nepozdáva parcela, ktorú zabral Revels, s. r. o., a už 
niekoľkokrát sa vyjadril, že podľa neho je nesprávne vymeraná. Starostka uviedla, že to už riešila 
s geodetom.   
Starostka spomenula poslancom, že je problém s novou ulicou – konkrétne s príjazdovou cestou, 
ktorá smeruje od hlavnej cesty ku jednotlivým domom. Vlastníci sa nevedia dohodnúť s majiteľom – 
Mipaho, s. r. o. na vlastníctve tejto cesty. Uvidíme, akú to bude mať dohru.  
  
 
 
12./ Záver 
Starostka informovala poslancov, že ďalšie zastupiteľstvo bude 13.12.2024 a tiež poďakovala 
poslancom OZ za účasť. 
 
 
V Mikušovciach, dňa 11.12.2024 
 
 
 
 
 
 
            
...................................................................                   ............................................................... 
        starostka obce: Eva Holbová                                  zapisovateľka: Ing. Lenka Gregorová 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
 
 
           
...................................................................                  ................................................................. 
                      Erika Faturíková                      Zuzana Pagáčová 


